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Förslag från styrelsen

Handlingsplan för 2011
Föreningens verksamhetsår löper på kalenderår och
innevarande år började alltså i januari 2011. Det gör
att vissa beslut togs 2010 men utförs i år.

Hur hög avgift?
På stämman 2010 bad styrelsen om ett inriktnings-
beslut – hur hög får avgiften vara de kommande tre
åren? En utdebitering på 1000 kr är acceptabel, i
först hand för att gå vidare med vägunderhåll,
beslutade stämman och det har varit styrelsens
riktmärke.

Hur mycket eget arbete på samfälld mark?
Med en avgift på 1 000 kr får vi räkna med att själva
rensa sly på samfälld mark. Stämman 2010 beslutade
om gemensamma arbetsdagar två gånger per år:
första vanliga lördagen i maj och sista vanliga lör-
dagen i september, 10–15 vid båda tillfällena.
Styrelsen har gjort ett förslag till områdesindelning,
som vi gärna förändrar efter behov. För varje
område kontaktar styrelsen en medlem för att höra
om denne är villig att vara samordnare, men det är
allas ansvar att delta efter förmåga. Styrelsen upp-
muntrar till  gemensam korvgrillning och kaffe-
pauser, och hoppas att man har trevligt tillsammans!

Brunnar. Pump 11, vid Norrgärdet, behöver
åtgärdas men det finns olika vägar att gå och vi är
inte klara över vad som blir bäst. Pumpen fungerar.

Vi ska ta prover på kvarvarande brunnar.

Badplatser. En motion till årets stämma finns om
inköp av sand till Hästviken/Talludden.

Röda kuren vid Södra bryggan. Vi lyckades inte
mobilisera frivilliga krafter för målning och
upprustning 2010, och efterlyser en liten arbetsgrupp
för detta vid förmötet till stämman 2011.

Uppdatera hemsida. Eva Fahlin har påbörjat en
uppdatering av wetterso.se så att det blir lättare att
lägga in nyheter och hålla sajten aktuell. Vi efterlyser
fler medlemmar som vill delta i arbetet.

Ombyggnad av elnätet. Arbetet med sjökabel,

inkoppling och nedtagning av luftledningar återstår.
Nu, i mars-april, har vi ej mer aktuell information
men räknar med att kunna berätta mer på förmötet
till stämman.

Vägunderhåll. Vi fortsätter det påbörjade arbetet, se
bilaga.  

Skogs- och markvård.  I enlighet med skogsbruks-
planen från 2009 arbetar vi för skötsel av den
gemensamma marken som föreningen förvaltar.
Planen lämnar instruktioner om röjning av sly
såsom grundförutsättning för en välskött och
bevarad skog men också gallringsavverkning.

Slyröjning har påbörjats tidigare och både höst-
arbetsdag 2011 samt vårarbetsdag 2012 blir mycket
viktiga för att inte förlora det upparbetade resultatet
som grundlagts. Vi föreslår liksom tidigare två
obligatoriska arbetsdagar/år: Första ”vanliga” helgen
i maj (efter första maj), sista helgen i september.
lördag kl. 10–15

Avverkning på skärgårdsöar innebär speciella
förutsättningar och speciella problemställningar.
Styrelsen arbetar med frågan utifrån olika in-
riktningar där föreningens ekonomi givetvis styr.

Enligt de informationer vi initialt har, förstår vi
kan det vara svårt att få betalt för skogen. I bästa fall
balanseras avverkningskostnaden mot värdet på
avverkad ved. Särskilda estetiska hänsyn måste också
tas. Styrelsen utreder därför bl.a. möjligheter till
småskalig gallring som kan genomföras utan
bestående skador i terrängen. Förutom själva
avverkningen skall också stock kunna transporteras
över ön till uppsamlingsplatser på ett rationellt sätt.
Detta förutsätter att våra vägar är i gott skick. Vi
arbetar med frågan och hoppas kunna presentera
några förslag på stämman. Styrelsens utgångspunkt
är att det kan bli aktuellt med gallringsavverkning
tidigast 2012 förutsatt att de ekonomiska
förutsättningarna inte förändras positivt så att
arbetet kan tidigareläggas.

Budget 2011. Om stämman antar utgifts- och
inkomststaten innebär det att var och en av fastig-
heterna debiteras 1 000 kr. Beloppet ska betalas före
den 1 oktober 2011.
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Förslag till utgifts och inkomsstat 2011, samt
preliminärt 2012, eftersom vi föreslår en budget på
två år
Budgetförslaget baseras på att vi lånar 100 000
kronor av SBSFs fonderade pengar i drygt ett år, från
hösten 2011 till hösten 2012. Vi kan därmed utföra
dikning, röjning och grusning under hösten 2011
och sparar på så sätt ca 25 000 tusen kronor på bl.a.
maskintransporter.

Likviditeten kommer detta år att vara

mycket ansträngd. Vi kommer inte att kunna betala
för hela vägjobben förrän tidigast i början av
oktober. Vi kan lyfta lånet under hösten 2011 för att
betala ca 160 000 efter arbetets slutförande, och
resterande delar i oktober då vi fått in merparten av
årsavgifterna. Kassaflödet kräver detaljplanering och
uppgörelse med framför allt Tegnér om anstånd med
betalning till mitten av oktober.
Därför väljer vi att redovisa förslag till budget
uppdelat i resultat- och balansräkning:

Förslag för 2011

Resultaträkning

Intäkter
Medlemsavgifter 2011 (Betalas före 30/9 2011) 120 000
Ersättning från EON (våren 2011) ca 23 000
Summa                                                                                                                                                       143 000

Utgifter
Vägunderhåll (dikning, röjning) –77 000
Vägunderhåll (grusning) –95 000
Vägunderhåll (grus, dvs. material) –90 000
Brunnar (kvarvarande vattenprover, 4 brunnar) –8 000
Administration (web, utskick, kostnader PG etc) –5 400
Försäkring REV (Riksförbundet Enskilda Vägar) –1 100
Bensin och övriga kostnader –1 000
Styrelse, arbetsmiddag –1 800
Summa                                                                                                                                                     –279 300

Underskott 2011, som måste finansieras på annat sätt: –136 300

Balansräkning Ingående balans Vad förändras Utg balans
1/1 2011 under året? 31/12 2011

Tillgångar
Fordran Årsavgifter 1 000 – 1 000 0
Kassa 145 0 145
Bank och PlusGiro 73 888 –35 300 38 588
Summa                                                                                       75 033                   –36 300                     38 733

Eget Kapital och Skulder
Eget Kapital –156 455 81 422 –75 033
Redovisat Resultat 2011 136 300
Lån/Skuld VSBSF –100 000 –100 000
Summa                                                                                                                                                       –38 733

Genom att ta 36 300 från kassan och låna 100 000 av VSBSF klarar vi balansräkningen.
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Prel. förslag för 2012 (beslut på stämman 2012)

Resultaträkning

Intäkter
Medlemsavgifter 2012 (Betalas till den 30/9 2012) 120 000
Summa                                                                                                                                                       120 000

Utgifter
Administration (web, utskick, kostnader PG etc) –5 400
Övriga kostnader –9 300
Återbetalning lån SBSF –100 000
Summa                                                                                                                                                     –114 700
Överskott 5 300

Förslag, balansräkning Ingående balans Vad förändras Utg balans
1/1 2012 under året? 31/12 2012

Tillgångar
Kassa 145 0 145
Bank och PlusGiro 38 588 5 300 43 888
Summa                                                                                       38 733                       5 300                     44 033

Eget Kapital –75 033 36 300 –38 733
Redovisat Resultat 2012 – 5 300
Skuld VSBSF –100 000 100 000 0
Summa                                                                                                                                                       –44 033

När lånet från VSBSF återbetalas, så snart medlemsavgifterna för 2012 kommit in, är vi i balans igen.
OBS: Vi föreslår att avgiften betalas före den 1 oktober.

Förslag till styrelse, valberedning, revisorer
Ur stadgarna: ”Styrelsen består av minst tre och högst fem ledamöter med minst en och högst två
suppleanter.” ”Mandattiden för ledamot är 2 år och för suppleant 1 år”.
OBS: Vi behöver påfyllning och hoppas kunna presentera förslag vid förmötet. Hjälp oss gärna!
Vi fortsätter att höra oss för hos medlemmar, bl.a vid midsommarfirandet. Kontakta styrelsen eller Helena
Kristersson (1:48). Telefonnummer finns i kallelsen.

Karin Rehman (1:4) omval till ordförande, vilket väljs för ett år i taget. Siktar på att avgå senast 2012.
__________________ ny kraft som kan gå in som sekreterare på två år.
Tomas Hedström (1:185) kvarstår, valdes 2010 på två år. Kassör.
Sune Jakobsson (1:138), omval på två år, valdes 2010 som suppleant på ett år. Vägar som prioriterat
område.
Ulrich Ahlqvist (1:7), nyval på två år, är sedan hösten 2010 adjungerad till styrelsen. Skog som prioriterat
område.
__________________, ny kraft som kan gå in som suppleant på ett år, vägar som prioriterat område.
__________________, ny kraft som kan gå in som suppleant på ett år, skog som prioriterat område.

Valberedning: Styrelsen tillsammans med Helena Kristersson (1:48)
Revisor: omval av Torbjörn Jakobsson (1:187) och suppleant Hans Friberger (1:137).
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Vägunderhåll

Planerade jobb 2011, etapp 1:
2011:1   210 m dikesrensning utefter väg vid Norrgärdet från Lindbacken till avfart Ryssviken.
2011:2  Justera för bättre fall i utfallsdike mellan 1:10 och 1:20.
2011:3  Rensa 60m mindre dike utefter 1.12
2011:4  Ny vägtrumma utanför 1:155 samt 60 m dikesrensning.
2011:5  90 m rensning av utfallsdike på Västeräng från vägkorsning fram till tomtgräns 1:22/1:28.
2011:6  Justera fall i dike utanför 1:169.
2011:7  Ny trumma och överfart från vägen till Strömsundet.

Planerade jobb 2011, etapp två, alt. 2012:
Grusning av vägar med 280 ton (ca 180 kbm) stenkross 0/30 ev. 0/18
2012:1  Från Lindbacken till avfart Ryssviken (240 m).
2012:2  Från korsning vid Norrgärdet ner mot Ryssviken samt backe upp till 1:48 (120 m).
2012:3  Från Lastarberget till ny vägdragning över gärdet till ladugården (170 m).
2012:4  Fläckvis från ladugården, mot södra bryggan, till 1:12.

En sammanställning av tidigare utförda jobb och dessa planerade presenteras på stämmans förmöte.
Då finns också möjlighet att lämna synpunkter på förslaget.


